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Abstract (en)
[origin: US4494665A] A device for preventing the self-unscrewing of a screw cap from a container, e.g. a bottle for use in pharmacy or perfumery
and typically containing a volatile liquid product. The container has a neck having formed thereon a screwthread and a projection at or below the
lower end of the neck screwthread. The cap screwthread has such a length that, during screwing of the cap onto the neck, the front or lower end of
the cap screwthread strikes against the projection when the inside surface of the top portion of the cap is in contact with the top end of th neck. Final
screw tightening of the cap causes the front or lower end of the cap screwthread to ride over the projection so that the cap is held more securely in a
tightened condition on the container neck.

Abstract (fr)
Dispositif pour éviter l'auto-dévissage d'un bouchon sur un flacon pouvant notamment renfermer un liquide volatil ou comprenant un principe actif
volatil. Ce dispositif comprend, d'une part, un plot (6) situé sur le col (3) d'un flacon (1) à l'extrémité basse du filte (4) dont est muni ce col, ou au-
delà, et, d'autre part, un filte à l'intérieur du bouchon d'une longueur telle que son extrémité bute contre le plot (6) lorsque le fond du bouchon est
au contact de l'extrémité (7) du col (3) et qu'il puisse passer au-delà du pot (6) lorsque l'on force la rotation du bouchon. Application notamment aux
flacons utilisés en pharmacie et en parfumerie.
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